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Katona Csaba alpolgármester  
Máténé dr. Ignácz Anita jegyző
Sándor Tamás aljegyző

 

Antal László
Deák Istvánné
Galambos Szilvia
Huszárné Bacsárdi Valéria
Dr. Juhász Attila
Jákli  Tivadar  
Kádár István
Máté József

Dobos  Adrienn,  Drágánné  Fülöp  Éva,  dr.  Ferencz  Kornél,  Nagy  György
irodavezetők,   Bérczes  Beáta jogi előadó,  Bognárné Huszár Mónika és Kovács
Szilvia  jegyzőkönyvvezetők



T a l a b é r Márta:
Tisztelettel  köszöntöm  Képviselő-társaimat,  a  meghívott  vendégeinket,  az
óvodásokat,  az  óvónőket.  Szokásainknak  megfelelően  az  év  utolsó  képviselő-
testületi  ülését az óvodások műsorának megtekintésével kezdjük. 

(karácsonyi műsor)

T a l a b é r Márta:
Köszönöm  a  Képviselő-testület  nevében  a  műsort.  Kívánok  a  gyerekeknek,
pedagógusoknak,  szülőknek  és  az  egész  városnak  áldott,  békés  karácsonyi
ünnepeket!  

A  mai  ülésünket  ezennel  megnyitom.  A  jelenléti  ív  alapján  megállapítom,
hogy a Képviselő-testület  10 fővel határozatképes.  

Tisztelt  Képviselő-testület!
A  Szervezeti  és  Működési  Szabályzat  13.  §  (8)  bekezdése  értelmében  a
„sürgős”  indítvány  napirendre  tűzéséről  –  a  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság
javaslata  alapján – a Képviselő-testület  vita nélkül dönt.

Sürgősségi tárgyalásra javasolom:

1) Városi Televízió Várpalota 2012. üzleti  évről szóló záró beszámolója
(246.)

A Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  3  igen  szavazattal  az  előterjesztés  sürgősséggel
történő tárgyalását  indokoltnak tartja.

Kérem,  aki  egyetért  az  előterjesztés  sürgősséggel  történő  tárgyalásával,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  10  igen  szavazattal  támogatta  az  előterjesztés
sürgősséggel való tárgyalását.

2)  Döntés  a  köznevelési  intézmények  működtetéséhez  való  hozzájárulás
kifizetéséről    (247.)

A Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  3  igen  szavazattal  az  előterjesztés  sürgősséggel
történő tárgyalását  indokoltnak tartja.

Kérem,  aki  egyetért  az  előterjesztés  sürgősséggel  történő  tárgyalásával,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  10  igen  szavazattal  elfogadta  az  előterjesztés
sürgősséggel való tárgyalását.

3)  A  háziorvosokkal,  házi  gyermekorvosokkal  és  fogorvosokkal  kötendő
feladat-ellátási  szerződések elfogadása    (249.)
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Kérem,  aki  egyetért  az  előterjesztés  sürgősséggel  történő  tárgyalásával,
szavazzon!

A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  3  szavazattal,  az  előterjesztés  sürgősséggel
történő tárgyalását  indokoltnak tartja.

A  Képviselő-testület  10  igen  szavazattal  elfogadta  az  előterjesztés
sürgősséggel való tárgyalását,  és a következő határozatot hozta:

237/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési
Szabályzat  13.  §  (8)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  a  246.,  247.  és
249. számú előterjesztés sürgősségi tárgyalására irányuló javaslatot elfogadta.

Tisztelt  Képviselő-testület!

SzMSz-ünk  és  az  önkormányzati  törvény  értelmében  a  kötelező  eseteket
kivéve a Képviselő-testület  dönthet a zárt ülés elrendeléséről.
Az alábbi előterjesztés a mérlegelhető kategóriába tartozik.

A zárt  ülés  elrendeléséről  a  Képviselő-testületnek  minősített  többséggel  kell
döntenie.

Zárt ülésen javasolom tárgyalásra következő előterjesztést:

1)  Döntés  a  helyi  járatú  autóbusz  közlekedés  közszolgáltatási  szerződésének
pályáztatási  eljárásában (245.)

Aki a zárt ülésen való tárgyalással  egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

238/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  úgy  döntött,  hogy  a
Polgármester  által  „Z”  245.  sorszámon  előterjesztett,  „Döntés  a  helyi  járatú
autóbusz közlekedés  közszolgáltatási  szerződésének pályáztatási  eljárásában”
tárgyú előterjesztést  zárt  ülés keretében tárgyalja.
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Tisztelt  Képviselő-testület!
Az ülés napirendjére az alábbi javaslatot  teszem:

Zárt ülés

1)  Döntés  a  helyi  járatú  autóbusz  közlekedés  közszolgáltatási  szerződésének
pályáztatási  eljárásában (245.)

Nyilvános ülés

1)  A menetrend  szerinti  helyi  autóbusz  közlekedés  legmagasabb  szolgáltatási
díjairól  szóló 49/2010. (XII.20.) önkormányzati  rendelet  módosítása (233.)

2)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2012.  évi  költségvetéséről  szóló
8/2012. (II.28.) önkormányzati  rendelet  módosítása (232.)

3) Javaslat  a Polgármesteri  Hivatalról  szóló 17/20111. (III.31.)  önkormányzati
rendelet  módosítására (240.)

4) Szolgáltatási  szerződés módosítása (242.)

5)  A  Bakonykarszt  Zrt.-vel  megkötendő  Egyetértési  Nyilatkozat  és
Üzemeltetési  Szerződés  kiegészítés  tervezetek  jóváhagyása  a  vízközmű-
vagyon  átháramoltatásával  kapcsolatban  a  víziközmű-szolgáltatásról  szóló
2011. évi CCIX. törvény alapján (238.)

6) Megállapodás módosítása Várpalota Kistérség Többcélú Társulásával (227.)

7)  A  pedagógiai  szakszolgálati  feladatok  ellátásáról  Várpalota  Kistérség
Többcélú Társulásával  kötött  Megállapodás  megszüntetése (228.)

8) Köznevelési  intézmények alapító  okiratainak módosítása (224.)

9)  Döntés  a  köznevelési  intézmények  működtetéséhez  való  hozzájárulás
kifizetéséről (247.)

10) A Képviselő-testület  2013. évi munkaterve (229.)

11)  A  háziorvosokkal,  házi  gyermekorvosokkal  és  fogorvosokkal  kötendő
feladat-ellátási  szerződések elfogadása (249.)

12) Beszámoló a Hét-Kéz Szociális  Szövetkezet  tevékenységéről (235.)

13) Bankszámlahitel-szerződés meghosszabbítása (237.)

14) Várpalotai  Bányász Sportkör kérelme (243.)

15) Együttműködés az önkéntesség terén az Örömhír Alapítvánnyal (223.)
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16)  A  Várpalota  Munkácsy  Mihály  utca  és  a  Tési  út  sarkán  kialakított
önkormányzati  tulajdonú ingatlanok értékesítése (230.)

17)  Hozzájárulás  a  Munkaerő-piaci  Alap  Közfoglalkoztatás  kiadása  2012.  évi
előirányzatának  terhére  indított  Startmunka-programban  való  részvételhez

(239.)

18) Villamos energia  kereskedelmi szerződések megkötése (241.)

19)  A köztisztviselők  2013.  évi  teljesítménykövetelményeinek  alapját  képező
célok meghatározása (234.)

20)  Várpalota  Város  Önkormányzata  és  a  Veszprém  Megyei  Rendőr-
főkapitányság között  kötendő adományozási megállapodás (222.)

21) A Szindbád Nonprofit  Kft.  2013. évi munkaterve (231.)

22) Városi Televízió Várpalota 2012. üzleti  évről szóló záró beszámolója
(246.)

23) Határidő módosítási  kérelem (Ifjúsági koncepció) (226.)

24)  Az  Ápoló  Otthon  pénzügyi  beszámolójának  elkészítésére  vonatkozó
határidő módosítási  kérelem (225.)

25)  Magyar  Vöröskereszt  Várpalota  Térségi  Összevont  Szociális  Intézmény
statisztikai tájékoztatójának elfogadása (236.)

26) Beszámoló a polgármesteri  Hivatal  2012. évi tevékenységéről (244.)

T a l a b é r Márta:
Kérdése van-e valakinek a napirenddel kapcsolatban? 

Aki a napirendi pontok tárgyalási  sorrendjével egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal  elfogadta Várpalota város Képviselő-
testülete 2012. december 13-i  ülésének napirendjét.

T a l a b é r Márta:
Zárt  üléssel  kezdjük  meg  a  munkánkat,  kérem,  hogy  az  érintettek  maradjanak
bent a teremben.

(9,20  órától  9,40  óráig  zárt  ülés,  szünet  után  a  létszám:  9  fő,  Katona  Csaba
nem jött  vissza)  
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1)  A  menetrend  szerinti  helyi  autóbusz  közlekedés  legmagasabb
szolgáltatási  díjairól  szóló  49/2010.  (XII.20.)  önkormányzati  rendelet
módosítása (233.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a bizottságok állásfoglalását!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  rendelet-módosítást  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r Márta:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  rendelet- tervezetet  3  igen
szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek.

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A Pénzügyi  Bizottság  a  rendelet- tervezetet  5  igen  szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Véleménye? Hozzászólása? (Nem volt.)
Aki el  tudja fogadni a rendelet  módosítását,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének

39/2012. (XII.15.) önkormányzati
r e n d e l e t e

a menetrend szerinti  helyi autóbusz-közlekedés legmagasabb
szolgáltatási díjairól szóló 49/2010. (XII.20.) önkormányzati rendelet

m ó d o s í t  á s á r ó l

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete)

2)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2012.  évi  költségvetéséről  szóló
8/2012. (II.28.) önkormányzati rendelet  módosítása (232.)

T a l a b é r Márta:
A bizottságok állásfoglalását  kérem!
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K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  rendelet-módosítást  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  rendelet-módosítást  4  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  rendelet-módosítást  3  igen  szavazattal  és  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
A Pénzügyi  Bizottság  a  rendelet-módosítást  4  igen  szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Véleménye? Hozzászólása? (Nem volt.)
Aki támogatja a rendelet  módosítását,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének

40/2012. (XII.15.) önkormányzati
r e n d e l e t e

Várpalota Város Önkormányzatának 
2012. évi költségvetéséről szóló 8/2012. (II.28.) önkormányzati rendelet

m ó d o s í t  á s á r ó l 

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete)

3)  Javaslat  a  Polgármesteri  Hivatalról  szóló  17/20111.  (III.31.)
önkormányzati rendelet  módosítására (240.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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T a l a b é r Márta:
Várpalota  Város  Önkormányzatának  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról
szóló  8/2011.  (II.28.)  önkormányzati  rendelet  22.  §  (3)  bekezdése  szerint:
„Amennyiben  az  előterjesztést  tárgyaló  valamennyi  bizottság  egybehangzóan
javasolja  annak elfogadását,  a Polgármester  javaslatot  tehet  a vita  lefolytatása
nélküli  döntéshozatalra.  A  javaslatról  a  Képviselő-testület  vita  nélkül,
egyszerű többséggel dönt.”
Ebben az esetben lehetőség van a vita nélküli  döntéshozatalra.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  6  igen,  1  nem  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett
elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a rendelet-módosítást  támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  7  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének

41/2012. (XII.15.) önkormányzati
r e n d e l e t e

a Polgármesteri  Hivatalról  szóló 17/2011. (III. 31.) önkormányzati
rendelet 

m ó d o s í t  á s á r ó l  

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete)

4) Szolgáltatási szerződés módosítása (242.)

T a l a b é r Márta:
A bizottságok állásfoglalását  kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  4  igen  szavazattal  a  határozat- tervezet  „A”  változatát
javasolja  elfogadásra a Képviselő-testületnek.

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslat  „A”  változatát  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslat  „A”  változatát  3  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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T a l a b é r Márta:
Lehetőség van a vita nélküli  döntéshozatalra,  erre teszek javaslatot!
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslat  „A” változatát  támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: 

240/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  előterjesztéshez
csatolt  szolgáltatási  szerződés  tervezetét  és  mellékleteit  első  olvasatban
megismerte.

2.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Közüzemi  Kft.-vel  2009.  június  1-jén  a  városüzemeltetési  feladatok  ellátására
kötött  Szolgáltatási  szerződés  időtartamát  2013.  február  28-ig
meghosszabbítja.

3.)  A Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  2013.  március  1-jétől
hatályba  lépő  új  szolgáltatási  szerződés  végletesített  változatát  terjessze  a
Képviselő-testület  2013. február havi ülése elé.

Határidő:   2013. február havi képviselő-testületi  ülés
Felelős  :  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:

Nagy György irodavezető 
Horváth Tamás ügyvezető igazgató

5)  A  Bakonykarszt  Zrt.-vel  megkötendő  Egyetértési  Nyilatkozat  és
Üzemeltetési  Szerződés  kiegészítés  tervezetek  jóváhagyása  a  vízközmű-
vagyon átháramoltatásával  kapcsolatban a víziközmű-szolgáltatásról  szóló
2011. évi CCIX. törvény alapján (238.)

T a l a b é r Márta:
Köszöntöm Radács Attila  urat,  a Bakonykarszt Zrt.  műszaki igazgatóját.
Kérem a bizottságok állásfoglalását!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  a  határozati  javaslatot,  5  igen szavazattal,  a  következő
módosítással javasolja  elfogadásra a Képviselő-testületnek:
…
1.)  …  Egyetértési  Nyilatkozatot  ( tervezetet)   és  az  előterjesztés  ….
Üzemeltetési  Szerződés Kiegészítést  ( tervezetet)   elfogadja.
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2.)  …  a  Bakonykarszt  Zrt.  által  ( végleges  formában  kidolgozott  és)
megküldött  Egyetértési  …

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  Gazdasági  Bizottság  módosító
javaslatával  együtt.  

T a l a b é r Márta:
Egyhangú  volt  a  három  bizottság  állásfoglalása,  ezért  vita  nélküli
döntéshozatalra teszek javaslatot!
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

(9,45 Katona Csaba visszajött,  a létszám: 10 fő)

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

241/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
”BAKONYKARSZT  Zrt.-vel  megkötendő  Egyetértési  Nyilatkozat  és
Üzemeltetési  Szerződés  Kiegészítés  tervezeteinek  jóváhagyása  a  víziközmű-
vagyon  átháramoltatásával  kapcsolatban  a  víziközmű-szolgáltatásról  szóló
2011.  évi  CCIX.  törvény  alapján ”  című  előterjesztést  és  az  alábbi  döntést
hozza:

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  előterjesztés  1.
számú mellékletében  található  Egyetértési  Nyilatkozatot  és  az  előterjesztés  2.
számú mellékletében található Üzemeltetési  Szerződés Kiegészítést  elfogadja.

2.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
Polgármestert,  hogy  BAKONYKARSZT  Zrt.  által  megküldött  Egyetértési
Nyilatkozatot és az Üzemeltetési  Szerződés Kiegészítést  aláírja .

Határidő:  2012. december 31.
Felelős:    Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik  : Bérczes Beáta jogi előadó
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6)  Megállapodás  módosítása  Várpalota  Kistérség  Többcélú  Társulásával
(227.)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek javaslatot!
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

242/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalota  Kistérség
Többcélú  Társulásával  kötendő  megállapodás  módosítását  a  központi
háziorvosi ügyelet  finanszírozásával kapcsolatban

e l f o g a d j a .  

2.  A Képviselő-testület  felhatalmazza  az  alpolgármestert  a  határozat
mellékletét  képező megállapodás aláírására.  

Határidő  : azonnal
Felelős  : Katona Csaba alpolgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

7)  A  pedagógiai  szakszolgálati  feladatok  ellátásáról  Várpalota  Kistérség
Többcélú Társulásával kötött Megállapodás megszüntetése (228.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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T a l a b é r Márta:
Lehetőség van a vita nélküli  döntéshozatalra,  erre teszek javaslatot!
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: 

243/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalota  Kistérség
Többcélú  Társulásával  a  pedagógiai  szakszolgálati  feladatok  ellátásának
finanszírozásáról  2011.  szeptember  1-jén  kötött  megállapodásának  közös
megegyezéssel  történő  megszüntetését  a  határozat  melléklete  szerinti
tartalommal elfogadja.

2.)  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  az  alpolgármestert  a  megszüntetető
okirat  aláírására.  

Határidő  : 2012.  december 31.
Felelős  : a megszüntető okirat  aláírásáért:  Katona Csaba alpolgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

8) Köznevelési  intézmények alapító okiratainak módosítása (224.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a bizottságok állásfoglalását!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A Humán Erőforrás Bizottság az
I. határozati  javaslatot 5 igen szavazattal,  a
II.  határozati  javaslatot 5 igen szavazattal,  és a
III.  határozati  javaslatot 5 igen szavazattal  
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  az  I-II-III.  határozati  javaslatot  3  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek javaslatot!
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!
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A Képviselő-testület  10 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki az I.  határozati  javaslatot  támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

244/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.) Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  alapító  okiratának  módosító  okiratát  és  az
egybeszerkesztett  alapító  okiratot  2012.  december  31-ei  hatállyal,  a
mellékelt  formában és tartalommal elfogadja.  

2.) A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert  és  a  Jegyzőt,  hogy  az
okiratokat  a  költségvetési  és  gazdálkodási  szervekre  vonatkozó  szabályok
szerint az érdekelteknek küldjék meg. 

Határidő:   azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester 

Máténé dr. Ignácz Anita jegyző 
Végrehajtásban közreműködik  :  

Némethné Molnár Olga számviteli  ügyintéző
Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

T a l a b é r Márta:
Aki a II.  határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

245/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várkerti  Általános
Iskola,  Szakiskola  és  Tagiskolái  nevű  közoktatási  intézmény  alapító
okiratának  módosító  okiratát  és  az  egybeszerkesztett  alapító  okiratot  2012.
december 31-ei hatállyal,  a mellékelt  formában és tartalommal elfogadja.  

2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert  és  a  Jegyzőt,  hogy  az
okiratokat  a  költségvetési  és  gazdálkodási  szervekre  vonatkozó  szabályok
szerint az érdekelteknek küldjék meg. 

Határidő:   azonnal
Felelős:   Talabér  Márta polgármester  

Máténé dr. Ignácz Anita jegyző 
Végrehajtásban közreműködik  :  

Némethné Molnár Olga számviteli  ügyintéző
Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens
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T a l a b é r Márta:
Aki a III.  határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

246/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Bán  Aladár
Általános  Iskola  és  Tagiskolája  nevű  közoktatási  intézmény  alapító
okiratának  módosító  okiratát  és  az  egybeszerkesztett  alapító  okiratot  2012.
december 31-ei hatállyal,  a mellékelt  formában és tartalommal elfogadja.  

2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert  és  a  Jegyzőt,  hogy  az
okiratokat  a  költségvetési  és  gazdálkodási  szervekre  vonatkozó  szabályok
szerint az érdekelteknek küldjék meg. 

Határidő:   azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester 

Máténé dr. Ignácz Anita jegyző 
Végrehajtásban közreműködik  :  

Némethné Molnár Olga számviteli  ügyintéző
Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

9)  Döntés  a  köznevelési  intézmények  működtetéséhez  való  hozzájárulás
kifizetéséről (247.)

T a l a b é r Márta:
Kinek van kérdése az előterjesztéssel  kapcsolatban?

(9,50 Máté József kiment,  a létszám: 9 fő)

D e á k Istvánné:
Nem  találtam  meg  a  költségvetésben,  hogy  az  idei  évben  mekkora  volt  az
állami  finanszírozás  az  oktatási  intézmények  számára,  és  mekkora  volt  az  az
összeg, amennyit  nekünk ehhez hozzá kellett  tenni?

P u k l  i  c  s  n é Nagy Viktória:
Az  előző  képviselő-testületi  üléseken:  szeptemberben,  októberben  és
novemberben  is  került  ebben  a  témában  előterjesztés  a  testület  elé,
amelyekben  ezek  a  számítások  szerepeltek.  Ott  azt  vettük  figyelembe,  hogy  a
Bán  Aladár  Általános  Iskolához  és  a  Várkerti  Általános  Iskolához  20  millió
forinttal  tett  többet  az  önkormányzat  a  normatíva  felett,  mint  amennyibe  az
iskolák  –  hozzáértve  már  a  gimnázium  működtetését  is  –  kerültek.  A
számítások azokban az előterjesztésekben szerepeltek.  

P e c z á n k á n é Szőke Judit  :
A Pénzügyi  Irodán  kimondottan  a  mostani  átadással  kapcsolatos  számításokat
végeztünk. 25.851.000,- Ft támogatási  összeget kellene fizetni  az intézmények
fenntartásához.  Abból  indultunk  ki,  hogy  mennyivel  csökkent  az
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önkormányzat  normatív  támogatása  az  által,  hogy  az  általános  iskolák  nem
kapnak  normatív  támogatást,  csak  az  étkezésre,  mennyibe  kerülne  a  technikai
személyzet  bére,  járulékai  és a  dologi kiadások 2012-es,  eredeti  előirányzattal
számolva.  Így,  számításaink  szerint  22.474.000,-  Ft-ba  kerülne  a  városnak  a
fenntartás,  a 25.851.000,- Ft-tal  szemben, havi szinten.

K a t  o n a Csaba  :
Szerintem  ez  a  kérdés,  hogy  tavaly,  vagy  az  idei  évben  milyen  normatív
támogatást  kapott  az  önkormányzat,  igazából  nem  oszt,  nem  szoroz,  hiszen
egyértelmű,  hogy  a  jövő  évben  normatív  támogatást  közoktatásra  az
önkormányzat  nem  kap.  Azt  kell  vizsgálnunk  a  működtetés  megtartása
esetében,  hogy  az  nekünk  többletet  jelent-e  adott  esetben  a  jelenlegi
számításaink  alapján,  illetve  az  állam  által  igényelt  működtetést,  ha  átadjuk
az  állam  által  meghatározott  működtetési  költség  jelent-e  kevesebbet  az
önkormányzat  számára.  A kettő  különbözetét  kell  vizsgálnunk.  Még  akkor  is
fent  áll  az,  hogy  az  önkormányzatnak  lesznek-e  forrásai  arra,  hogy  ezt
biztosítani tudja.  De ez mind a két esetben ugyanolyan problémát jelent.

D e á k Istvánné:
Lehet,  hogy  nem  pontosan  fogalmaztam  meg  a  kérdésemet.  Arra  lettem  volna
kíváncsi,  amit  Alpolgármester  úr  mond.  Mekkora  volt  az  az  állami  támogatás,
amit  eddig  kaptunk,  mennyibe  került  nekünk,  mennyit  tettünk  hozzá,  mert  az
állami  támogatást  sem fogjuk megkapni.  Ebből  következően  ez  a  kérdés,  amit
Ön  felvetett,  hogy  akár  ha  mi  működtetjük,  akár  ha  átadjuk,  ezt  a  25  millió
forintot  elő  kell  teremteni,  mert  a  központi  állami  támogatást  sem  fogjuk
megkapni.  Ez  hogyan van összefüggésben azzal,  amit  eddig  hozzátettünk?  Azt
értem,  hogy  amit  nem  kapunk  meg,  annak  a  költségei  sem  ránk  terhelődnek,
hanem itt  milyen  különbségek jelennek  meg?  Ebben az  évben a közoktatáshoz
az  önkormányzat  által  hozzátett  költség  és  a  most  hozzátenni  szükséges
költség  hogyan  van  egymással  összhangban?  Több,  kevesebb?  Egyáltalán  van
erre vonatkozó számítás?

T a l a b é r Márta:
Ezt nehéz összehasonlítani,  de megadom a szót Puklicsné Nagy Viktóriának.

P u k l  i  c  s  n é Nagy Viktória:
Az októberi  előterjesztés  végén 2005-től  2011-ig  a  lezárt  évek tekintetében ki
lett  mutatva  minden  intézményre  vonatkozóan,  mennyi  volt  az  állami
normatíva,  mennyit  tett  hozzá  az  önkormányzat.  Százalékosan  ki  volt
számolva.  Azokban  a  táblázatokban  az  önkormányzati  fenntartású
intézményeknél  volt  kimutatva az adat.

P e c z á n k á n é Szőke Judit  :
Durván  50  %-ról  beszélhetünk.  Ahogy  változott  a  normatíva,  ahogyan
változott  a  gyermeklétszám.  Az  utóbbi  időszakban  durván  50  % volt,  amit  az
önkormányzatnak hozzá kellett  tennie az állami normatívához.

K a t  o n a Csaba  :
Szerepel  az  előterjesztésben,  hogy  mennyi  hozzájárulást  kér  az  állam,  és  ki
van  számolva,  nekünk  mennyibe  kerülne  a  működtetés  havi  szinten.  A  két
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összeg  összehasonlítható.  A kötelezettségünk  adott  mind  a  két  esetben.  Egyik
módon sem tudunk kibújni  alóla.  Ilyen  módon,  a  két  összeg közötti  különbség
az,  ami szerintem valamilyen szinten a döntést  elbillentheti.  

T a l a b é r Márta:
Van valakinek véleménye?

D e á k Istvánné:
Ezt  értettem, ezzel  nem volt  problémám. Ami bennem felmerült  problémaként,
amennyiben  úgy  döntünk,  hogy  működtetjük  tovább,  nem  adjuk  át  az
államnak,  abban  az  esetben  úgy  tűnik,  hogy  valamivel  olcsóbb  havonta  ez  a
működtetés.  Viszont  ez  együtt  jár,  ha  igaz,  de  majd  Polgármester  Asszony
kijavít,  ha  nem  jól  mondom  –  ezeknek  az  épületeknek  a  karbantartásával,
felújításával.  Mi van abban az esetben,  ha átadjuk?  Akkor ez a  költség minket
terhel,  vagy  az  államot?  Ez  jelentős  összeg.  Kétfajta  működtetés  között  nem
olyan nagy a különbség,  ha viszont  ránk hárul,  lehet  jelentős  a különbség.  Ezt
a mostani törvényből nem tudtam kihámozni.  

K á d á r István:
Fel  szeretném  hívni  a  Képviselő-testület  figyelmét  arra,  hogy  amennyiben
aláírjuk,  kötelezettséget  vállalunk  2015.  augusztus  31-ig  a  25.851.000,-  Ft-ra
minden  hónapban.  Ha  átvesszük,  és  mi  működtetjük  az  intézményeket,  és
tudunk olyan megtakarításokat,  átszervezéseket  létrehozni  az  intézményeknél,
hogy  még  kevesebbe  kerüljön,  akkor  hogy  jár  a  város,  amennyiben  átadjuk,
ezt az összeget 2015. augusztus 31-ig minden hónapban ki kell,  hogy fizessük.

G a l  a m b o s  Szilvia:
Azt  gondolom,  elég  sok  mindent  beszéltünk  már  az  iskoláink  működtetéséről,
az intézményeink fenntartásáról,  illetve az új helyzet  kialakulása kapcsán a mi
feladatunkról.  Sokféle  véleményre jutottunk,  sokféle  álláspontot  képviseltünk,
de  igazából  most  jött  el  az  igazság  pillanata,  hiszen  most  látjuk  a  tényleges
számadatokat,  mi  az,  amiért  az  állam  ezt  a  feladatot  tőlünk  átvállalná.  Az
adatoknak  a  tükrében  a  Tisztelt  Képviselő-testületnek  azt  javasolom  a  mai
eszemmel,  elképzelésemmel  és  jóhiszeműségemmel,  hogy  vállaljuk  mi  tovább
a  működtetését  a  saját  intézményeinknek.  Azt  gondolom,  hogy  talán  ezzel
tartozunk is nekik.  

K a t  o n a Csaba  :
Képviselő  Asszony  részéről  elhangzott,  hogy  jelenleg  a  kiszámolt  költségek
között  kb.  3  millió  forint  különbség  van.  Mi  történik  akkor,  ha  az
üzemeltetésnél,  karbantartás,  felújí tás  dolga  az  önkormányzatra  hárul.  Akkor
valószínű,  hogy  éves  szinten  ez  a  3  mill ió  forintos  többlet,  nem  biztos,  hogy
pozitív.  Ha  az  elmúlt  éveket  nézzük,  az  önkormányzat  az  intézményeire
korlátozottan  tudott  saját  forrásból  felújí tási,  karbantartási  forrásokat
biztosítani.  Úgy  tudom,  hogy  a  felújítás  egyébként  nem  egyértelmű,  hogy  az
önkormányzatra  hárulna,  hanem  a  fenntartóra  hárulna.  A  nagyobb  értékű
beruházások  ilyen  módon  a  fenntartót  terhelnék,  nem  az  önkormányzatot,  az
üzemeltetőt.  A másik,  hogy  ebben  az  esetben  az  önkormányzatnak  még  marad
mozgástere,  ugyanis  ahhoz,  hogy  milyen  üzemeltetési  költséggel  működtetjük
az  iskolákat  mind  dologi,  mind  személyi  vonatkozásban,  az  önkormányzat
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valamekkora  mozgástérrel  rendelkezik.  Ilyen  módon  egy  optimálisabb
üzemeltetési  rendszer  kialakítása  esetén  az  önkormányzat  a  saját  kiadásait
ilyen  módon  tudja  mérsékelni,  míg  a  másik  esetben,  valójában  semmilyen
szinten nem tudja befolyásolni az összegszerűséget.  

D e á k Istvánné:
Egyébként  engem  nem  lepett  meg  ez  az  összeg,  meg  kell,  hogy  mondjam.
Akkor,  amikor  a  törvényt  eszerint  módosították,  várható  volt,  hogy ez  így  fog
alakulni.  Amellett,  hogy a város különböző támogatásokat  kapott,  nem nagyon
került  olyan helyzetbe,  hogy egyébként  az állam ezt átvállalja.  A másik dolog:
ahogy  Kádár  Képviselő  úr  mondta,  lehet,  tudunk  valamit  spórolni,  ha  magunk
maradunk.  Érdemes  ezen  gondolkodni.  A felújításokkal  kapcsolatosan  nagyon
optimista  nem  vagyok.  A költségvetésben  30  mill ió  forint  körüli  összeg  volt
tervezve,  ennek  6,5  százalékát  tudtuk  teljesíteni,  miközben  nagyon  minimális
összeg volt,  amit  hozzá  tudtunk tenni.  Ahogy Alpolgármester  úr  is  mondta,  én
sem  vagyok  teljesen  biztos  abban,  hogy  ezt  a  fenntartó  fogja  tenni.  Ettől
függetlenül  az  egésszel  nem  értek  egyet,  pontosan  e  miatt.  A  saját
intézményeink  stabil  működése  miatt  én  is  azt  támogatom,  hogy  próbáljuk
meg, vállaljuk ezt a részét,  maradjanak az intézmények az önkormányzatnál.  

K a t  o n a Csaba  :
Igaz,  hogy  a  költségvetésbe  tervezett  felújítási  összegeknek  viszonylag
alacsony  teljesítési  százalékát  mutatja  a  költségvetésünk,  azért  hozzátenném,
hogy  azon  kívül,  közfoglalkoztatás  keretében  sok  mindent  igyekeztünk
megcsinálni,  aminek  teljesen  más  költségvonzata  van.  Ami  tervezett  volt  a
költségvetésben,  az  általában  külső  kivitelezői  munkákra  volt  tervezve,  saját
forrásból,  saját  közfoglalkoztatott  létszámunkban  sok  mindent  igyekeztünk
megvalósítani.

T a l a b é r Márta:
Elég  nagy  cikkcakkot  írtunk  le  az  elmúlt  4  hónapban,  az  első  döntésünktől
kiindulva,  gyakorlatilag  visszatértünk  ahhoz,  amikor  megfogalmaztuk,  hogy
szeretnénk  megpróbálni  a  város  működtetésében  tartani  az  iskolákat.  Most,
hogy  a  legutolsó  novemberi  döntésünk  után,  már  a  kezünkben  van  a
minisztérium  részéről  megküldött  levél,  most  tudunk  egy  tényleges,  végső
döntést  hozni.  Garanciát  azt  gondolom,  nem  láthatunk  akkor  sem,  ha  a  25
millió  forintot  kifizetjük  az  államnak,  már  olyan  értelemben,  hogy  akkor  a
felújítási  vagy  a  karbantartási  munkálatok,  amelyeket  szükséges  lenne
elvégezni,  azok  meg  fognak  történni.  A mozgástér  az  önkormányzat  esetében
megmarad,  ha  a  működtetés  nálunk  marad,  mert  azokat  a  gondolatokat  -
amelyeket  már  korábban  megfogalmaztunk  -  hogy  adott  esetben,  az  egész
város  területén,  egységesen létrehozandó  karbantartói,  szolgáltató  szervezet  –
itt  az  idő,  hogy  létrehozzuk.  Összességében  a  városi  intézményeknél  ezt
teljesen  más  alapra  helyezzük.  Biztosan  lesznek  a  jövőben  nehézségeink,  ezt
már  látjuk  a  számokból,  azzal  együtt,  hogy  egy  újabb  adósság-átvállalásban
részesül  Várpalota:  a  kötvényünkből  adódó  terhünknek  60  %-át  át  fogja
vállalni  a  Magyar  Állam,  de  ezzel  együtt  is  az  az  összeg,  ami  ránk hárul  akár
az  oktatási  intézmények  esetében,  akár  az  egyéb  feladataink  ellátása
tekintetében,  jelentős  nehézséget  fog  okozni.  Hozzátenném,  hogy  ez  nem
várpalotai  sajátosság  lesz,  a  hozzánk  hasonló  nagyságú  településeket  hasonló
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módon fogja érinteni,  de amondó vagyok, tartsuk magunknál az intézményeink
működtetését,  ebben  úgy  gondolom,  partnerek  lesznek  az  iskolák.  Van,  aki
nyíltan,  van,  aki fű alatt  jelezte  felénk.  Alapvetően ők is  ezt  szeretnék,  és úgy
gondolom,  a  szívünknek  is  jobban  esik,  ha  ez  így  lesz.  Az  előző  döntéseinket
az  egyensúlyozás  jellemezte:  próbáljuk  megtartani  egyfelől  a  város
működőképességét,  mert  fontosak  az  oktatási  intézmények,  de  nekünk  az
egész  város  működőképességéről  kell  gondoskodni.  A korábbi  döntéseinknél
ezt  tartottuk  szem  előtt:  mi  a  legoptimálisabb,  amivel  lehetőleg  az
intézményeink  is  jól  járnak,  és  a  város  is.  Úgy  tűnik,  december  13-a
tekintetében,  hogy  az  a  legjobb,  ha  magunknál  tartjuk  a  működtetést.  Erre
bíztatom  a  képviselő-társaimat,  illetve  az  ellenzék  részéről  Deák  Istvánné
Képviselő Asszony is kifejtette,  hogy ezzel egyet tud érteni.  

D r. J u h á s z Attila:
Ha  jól  látom,  a  határozati  javaslat  „B”  változata  az,  amelyikben  az  a  döntés
fogalmazódik  meg,  hogy  a  működtetés  feladata  városi  szinten  marad.
Ugyanakkor,  amit  Polgármesterünk  elmondott,  a  2.  pontban  van  a  működtetés
költségeinek  szerepeltetése  a  költségvetésben,  amit  most  utóbb  kiszámoltak,
az  volna  a  célszerű.  Volt  még  egy  javaslat,  hogy  készüljön  egy  olyan
összeállítású  anyag,  amiben  egy  még  racionálisabb  működtetési  modellre
átállás megvalósítható lenne.

T a l a b é r Márta:
A 2013. évi költségvetés elfogadásával  egyidejűleg? 

D r. J u h á s z Attila:
Igen.

T a l a b é r Márta:
A  határozati  javaslat  „B”  változatát  ezzel  a  kiegészítéssel  teszem  fel
szavazásra.
Aki ezt támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

247/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzata  nem  vállalja  a  tárcaközi  bizottság
javaslata  alapján  az  oktatásért  felelős  miniszter  a  helyi  önkormányzatokért
felelős  miniszter  és  az  államháztartásért  felelős  miniszter  által,  Várpalota
Város  Önkormányzata  számára  a  2013.  január  1-je  és  2015.  augusztus  31-e
közötti  időszakra  meghatározott,  megfizetendő  hozzájárulás  havi  összegét,
amely  25851  ezer  Ft.  Az  Önkormányzat  2013.  január  1-jétől  gondoskodik  -  a
szakképző  iskola  kivételével  -  az  illetékességi  területén  lévő  összes,  saját
tulajdonában  álló,  az  állami  intézményfenntartó  központ  által  fenntartott
köznevelési  intézmény feladatainak ellátását  szolgáló ingó és  ingatlan  vagyon
működtetéséről.
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2.)  A Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a  működtetés  költségét
szerepeltesse  a  2013.  évi  költségvetési  rendelet  tervezetében  és  ezzel
egyidejűleg  terjessze  a  Képviselő-testület  elé  a  köznevelési  intézmények
működtetésének racionalizálásáról szóló előterjesztést.

Határidő:   A  költségvetési  rendelet  tervezetének
elkészítése

Felelős:    Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik  :  Sándor Tamás aljegyző

Dobos Adrienn irodavezető
Nagy György irodavezető

3.)  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  a  köznevelési
feladatot  ellátó  egyes  önkormányzati  fenntartású  intézmények  állami
fenntartásba  vételéről  szóló  2012.  évi  CLXXXVIII.  törvény  13.  §  (2)
bekezdésében foglalt  megállapodás aláírására.

Határidő a megállapodás aláírására:   2012. december 15.    
         
Felelős:    Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik  :                  Sándor Tamás aljegyző

10) A Képviselő-testület 2013. évi munkaterve (229.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a bizottságok állásfoglalását!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a Csaba  :
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  4  igen
szavazattal,  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  alábbi
kiegészítésekkel:

- Február: 
- újabb,  12.)  pontként,  június  helyett:  Önkormányzati  alapítványok

összevonása tárgyalja - Inota Városrész Önkormányzó Testülete  is
- Március:  1.) Várpalota  város forgalmi rendjéről szóló 45/2010. (XI.30.)

önkormányzati  rendelet  módosítása  –  tárgyalja:  Inota  Városrész
Önkormányzó Testülete  is

- újabb,  7.)  pontként:  Helyi  adórendelet  felülvizsgálata,  telekadó
tekintetében – tárgyalja:   Inota Városrész Önkormányzó Testülete is

- Április:  7.)  Hulladékgyűjtő  edények  chip  azonosítóval  történő
ellátásának  költségkalkulációja.  Súly  alapú  hulladékgyűjtés  technikai
feltételei  kialakításának  költségkalkulációja  –  tárgyalja:  Inota
Városrész Önkormányzó Testülete  is

- 8.)  Várpalota  város  hőellátása  fejlesztésének  stratégiai  terve  –
tárgyalja:  Inota Városrész Önkormányzó Testülete  is
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- 9.)  Helyi  járatú  autóbusz  közlekedés  közszolgáltatójának  beszámolója
2012.  évi  tevékenységéről  +  I.  negyedévi  eredményéről  –  tárgyalja:
Inota Városrész Önkormányzó Testülete  is

- Május:  5.)  Várpalotai  Közüzemi  Kft.  2012.  évi  beszámolója,  2013.  évi
üzleti  terve – tárgyalja Inota Városrész Önkormányzó Testülete  is

- 6.)  Szindbád  Nonprofit  Kft.  2012.  évi  beszámolója,  2013.  évi  üzleti
terve – tárgyalja  Inota Városrész Önkormányzó Testülete is

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozati  javaslatot  5  igen  szavazattal
elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  a  munkaterv  alábbi
kiegészítésével:
Február:
- Önkormányzati  alapítványok összevonása – június helyett  (5 igen)
Május: 
- Beszámoló a Kórház működéséről (5 igen)
- Beszámoló a központi  háziorvosi ügyelet  működéséről (5 igen)
Június: 
-  Tájékoztató  az  állami  fenntartásba  vett  várpalotai  köznevelési  intézmények
működéséről (3 igen,  2 tartózkodás)

A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek az alábbi kiegészítésekkel:

- Február: 
- 12.)  pontként,  június  helyett:  Önkormányzati  alapítványok

összevonása 

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  HEB,  a  PB  és  INOTA
módosító javaslataival  együtt.  

T a l a b é r Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)

T a l a b é r Márta:
Véleménye?
Hozzászólása?

D e á k Istvánné:
A  Humán  Erőforrás  Bizottságnál  én  javasoltam  az  állami  fenntartásba  vett
iskolák  működésével  kapcsolatos  tájékoztató  kérését  júniusra.  Itt  pontosan
nem  fogalmaztam  meg,  de  szerintem  elsősorban  a  már  feláll t  járási
intézményfenntartó  központot  kellene  erre  felkérni,  hogy  abban  a  félévben
hogyan  alakult  az  iskoláknak  a  működése,  pozitív,  negatív,  gondok,
problémák.  Ezt  elsősorban azért  javasoltam,  hogy a  nyár  folyamán  esetleg,  ha
olyan  gondok  jelennének  meg,  amelyek  valamilyen  fokú  intézkedést
igényelnének,  akkor  azt  meg  lehet  tenni  a  következő  tanév  előkészítésével
kapcsolatosan.  Ha  nem,  akkor  örülünk  annak,  hogy  ez  a  dolog  jól  működött.
Ezt  azért  is  tartom  fontosnak  az  előző  döntés  függvényében,  mert  a
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működtetés  itt  marad,  ebből  következően,  ha  februárra  készül  egyfajta
tervezet  arról,  hogy  a  további  működést  hogyan  lehetne  racionalizálni,  akkor
ezekkel  összefüggésben  már  esetleg  egy  komplex  anyag  kerülhetne  a
képviselő-testület  elé.  Arra  kérem  a  Tisztelt  Képviselő-testületet,
szíveskedjék  támogatni  ennek  a  tájékoztatónak  a  kérését  júniusra.  Hasonló
megfontolásból  dr.  Nagy  László  javasolta  a  kórház,  illetve  a  központi
háziorvosi  ügyelet  beszámolóját  is,  hiszen  azok  is  a  városunk  polgárait
érintik.  Nagyon fontos  lenne,  hogy ott  is  lássuk,  ezzel  az állami  átvétellel  kb.
egy év  alatt,  hogyan működött,  illetve  új  cég  működteti  a  központi  háziorvosi
ügyeletet,  az ő tapasztalatait  is jó lenne hallani és látni.  

T a l a b é r Márta:
További  hozzászólás? (Nem volt.)

T a l a b é r Márta:
A  módosító  indítványokat  befogadom,  ezzel  együtt  teszem  fel  szavazásra  a
határozati  javaslatot.
Aki ezt támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

248/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  2013. évi munkatervét
- a jelen határozat mellékletében foglaltak szerint - elfogadja.

2.)  A  Képviselő-testület  a  helyi  önkormányzatokról  szóló  1990.  évi  LXV.
törvény  13.  §-ának  megfelelően  2013.  november  hónapban  közmeghallgatást
tart.

A közmeghallgatás  tervezett  napirendje:
-  Az  épített  és  természetes  környezet  állapota  2012.  szeptember  -  2013.
szeptember közötti  időszakban Várpalotán

A Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  közmeghallgatás  helye,
időpontja,  tervezett  napirendje meghirdetéséről  gondoskodjék.

3.)  A  Képviselő-testület  felhívja  az  előkészítők  és  előterjesztők  figyelmét
arra,  hogy  az  előterjesztéseket  a  rendes  ülést  megelőzően  legalább  12  nappal
kell  a  Jegyzőnek  –  a  Szervezési  és  Intézményirányítási  Irodán  keresztül  -
leadni.

Határidő:   a munkaterv megküldésére az érintettek részére: 2012. dec. 30.
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó
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11)  A háziorvosokkal,  házi  gyermekorvosokkal  és  fogorvosokkal  kötendő
feladat-ellátási szerződések elfogadása (249.)

T a l a b é r Márta:
Kinek van kérdése?

D r. J u h á s z Attila:
A szerződés-tervezet 14.) pontjával  kapcsolatban kérdezném, hogy a szerződés
értelmezésében mit jelent az,  hogy „Megbízottat  ért kár”? Mi ez a fogalom?

B é n d e k Alexandra:
Ezt  a  kártérítési  kötelezettséget  törvény  írja  elő.  Ez  olyan esetben  lehetséges,
ha az önkormányzat úgy dönt pl.  hogy a körzetet  felosztja,  ezáltal  az orvosnak
kevesebb  OEP-támogatást  ítélnek  meg,  vagy  körzeteket  vonnak  össze,  akkor
pedig az orvos degresszió alá kerül és ezáltal  további kár éri.  

K á d á r István:
A  fogorvosokra  vonatkozó  Feladat-ellátási  szerződés  8.)  pontjával
kapcsolatban  kérdezném,  miért  a  Megbízottnak  kell  vállalni  a  100.000,-  Ft
felett i  egyedi  értékű berendezést?  Ezt  furcsállom.  Törvény írja  elő,  vagy csak
belekerült  a  szerződés-tervezetbe?  14.)  ponttal  kapcsolatban  nem  lenne
egyszerűbb,  ha  csak  annyit  írnánk,  hogy  az  Önkormányzat  nem  kívánja  újra
felosztani  a körzeteket?

T a l a b é r Márta:
Nem tudhatjuk,  hogy az élet  mikor,  mit  produkál.

D e á k Istvánné:
Nem  szorosan  tartozik  ide,  de  probléma  a  Tési-dombi  gyermekorvosi  ellátás.
Csak  az  az  egyetlen  módja  van  a  helyettesítésnek,  hogy  a  szülők  jönnek  le  a
városba  a  beteg  gyerekkel?  Akik  helyettesítenek,  nem  tudnak  felmenni?
Nagyon  nagy  problémát  jelent,  hogy  ahol  jelentős  a  gyermeklétszám  a  beteg
gyerekeket  kell  lehurcolni  idegen  környezetbe.  Van  remény  ennek  a
megváltoztatására?

B é n d e k Alexandra:
Kádár  Képviselő  úrnak  válaszolnám  a  8.)  pontra  vonatkozóan,  törvényi
kötelezettség  nem  írja  elő,  hogy  ezt  vállalni  kell,  minden  fogorvos  feladat-
ellátási  szerződésében  benne  volt  ez  a  pont,  most  belekerült  az  a  kiegészítés,
hogy  az  Önkormányzat  akkor  vállalja,  amennyiben  az  adott  évi
költségvetésében  rendelkezésére  áll  a  fedezet.  Sajnos  a  fogorvosok  esetében
áll  fent  az  a  helyzet,  hogy  az  eszközeik  nagyon  drágák,  segítséget  várnak  az
önkormányzattól  abban az esetben,  ha meghibásodnak,  vagy használhatatlanná
válnak. De természetesen a törvény nem tesz ilyen kötelezettséget.  

D r. J u h á s z Attila:
Egyértelművé  vált,  hogy  a  14.)  pont  esetében  csak  akkor  keletkezhet  kár,  ha
az Önkormányzat  egy aktív  döntéssel  körzetmódosítást  végez.  Ha ilyet  tesz az
Önkormányzat,  akkor  kérdezném,  milyen  kártalanítási  összeget  kérhetnek?  A
szövegben  az  szerepel,  hogy  a  kártalanítási  összeg  meghatározásánál
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figyelembe veszik  a Megbízott  által  a  finanszírozás  keretében kapott  egy éves
finanszírozási  összeget.  Ez  azt  jelenti,  hogy  maximum,  a  körzetmódosítás
miatt  kieső  egy éves  résznek  megfelelő  kártalanítási  összegre  lehet  jogosult  a
Megbízott  vagy több évesre?

B é n d e k Alexandra:
A törvény  erre  vonatkozóan  nem  tartalmaz  konkrét  megállapításokat,  mivel  a
körzetmódosítás  is  többféleképpen  valósulhat  meg.  Úgy  gondolom,  hogy  ezt
adott  esetben, ennek a logikának a mentén kell  kiszámolni.  
A  gyermekorvosi  körzettel  kapcsolatban  annyit  tudok  elmondani,  hogy
részmegoldás  volt,  hogy  a  két  doktornő  elvállalta  a  helyettesítést.
Elfoglaltságaik  miatt  úgy  tudták  csak  ezt  bevállalni,  hogy  a  lenti,  saját
rendelőjükben  végezték  a  munkát.  Minden  erőnkkel  azon  vagyunk,  hogy  ezt
megoldjuk  hosszabb  helyettesítéssel  a  Bakony  úti  rendelőben  is.  A
legkielégítőbb  az  lenne,  ha  találnánk  egy  állandó  gyermekorvost.  Ez  egy
átmeneti  állapot,  azon dolgozunk, hogy ne így legyen, mint most.   

T a l a b é r Márta:
Van valakinek véleménye?
Hozzászólása? 

D r. J u h á s z Attila:
Úgy  érzem,  hogy  a  14.)  pont  a  jelenlegi  formájában  nem  egyértelmű,  és
későbbi jogviták alapját  képezheti.   

T a l a b é r Márta:
Ez  lehetséges,  viszont  ha  nem  ez  alapján,  akkor  törvény  alapján  ugyan  úgy
ránk fog hárulni a kötelezettség.  
Van valakinek módosító javaslata?  (Nem volt.)
Aki támogatja a határozati  javaslat  elfogadását,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

249/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az
előterjesztés mellékletét képező háziorvosi /  házi gyermekorvosi
/ fogorvosi feladat-ellátási szerződés-tervezeteket jóváhagyja. 

Határidő:  azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
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2.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete
felhatalmazza  a  polgármestert  a  feladat-ellátási  szerződések
aláírására.

Határidő:  2012. december 14.
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:

 Béndek Alexandra egészségügyi, szociális, 
esélyegyenlőségi és sport referens

12) Beszámoló a Hét-Kéz Szociális  Szövetkezet tevékenységéről (235.)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Humán Erőforrás Bizottság állásfoglalását!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Lehetőség van a vita nélküli  döntéshozatalra,  erre teszek javaslatot.
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

250/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.) Várpalota Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  a Hét-Kéz Szociális
Szövetkezet  2012.  második  félévi  működésről  szóló  beszámolóját
elfogadja.

2.) Várpalota  Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  a Várpalota,  Újlaky
u.  8-10.  szám alatt i  társasházban  található,  190/2/A/20  helyrajzi  számú,
74 m2 területű,  Várpalota  Város Önkormányzatának tulajdonában álló,  a
Hét-Kéz  Szövetkezet  részére  ingyenesen  használatba  adott  ingatlan
költségviselésének kezdetét  2013. július 01. napjától határozza meg.

Határidő:    a határozat megküldésére:  azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:
 Béndek Alexandra egészségügyi,  szociális,  esélyegyenlőségi és 

sport referens
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13) Bankszámlahitel-szerződés meghosszabbítása (237.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a Pénzügyi Bizottság állásfoglalását!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek javaslatot.
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazatta,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: 

251/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Raiffeisen  Bank
Zrt.-vel  2009.  augusztus  18-án  megkötött,  200.000.000,-  Ft  összegű
likviditási  hitel  igénybevételét  biztosító  bankszámlahitel-szerződést
változatlan  feltételek  mellett  2012.  december  29-től  2013.  június  30-ig
meghosszabbítja.  

2.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  Várpalota  Város
Önkormányzata  2013.  évi  költségvetésében  a  hitel  és  járulékainak
visszafizetésére a fedezetet  saját  bevételeiből biztosítja.

3.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felhatalmazza  Talabér
Márta  polgármestert  és  Máténé  Dr.  Ignácz  Anita  jegyzőt  a  hitelszerződés
aláírására.

Határidő  :  2012. december 31.
Felelős:   Talabér Márta polgármester
              Máténé Dr. Ignácz Anita jegyző
Végrehajtásban közreműködik:   Dobos Adrienn irodavezető
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14) Várpalotai Bányász Sportkör kérelme (243.)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Pénzügyi Bizottság állásfoglalását!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek az alábbi módosítással:
Amennyiben  a  Magyar  Kézilabda  Szövetségtől  nem  érkezik  meg  a  pályázati
összeg 2013.  március  31-ig a  Sportkör  számlájára,  és  a  támogatást  nem tudják
visszafizetni  Várpalota  Város  Önkormányzatának,  akkor  a  2013.  évi
költségvetésben  a  Várpalotai  Bányász  Kézilabda  Szakosztálynak  tervezett
támogatásából  Várpalota  Város  Önkormányzata  lenullázza  a  visszatérítendő
támogatást.

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Véleménye?
Hozzászólása? 

K á d á r István:
Az  előterjesztésben  olvastam:  „érdeklődő  levelünkre  válasz  nem  érkezett,  a
pályázati  pénz  kiutalása  azóta  sem  történt  meg.”  Előfordulhat,  hogy
egyáltalán nem történik meg a pénz kiutalása? Benne lehet a pakliban?

T a l a b é r Márta:
Elvileg  nem lehet  benne  a  pakliban,  mert  ez  egy  nyertes  pályázat,  elszámolás
is  történt,  ez  a  Kézilabda  Szövetséget  minősíti  e  tekintetben,  hogy  nem
válaszol a levélre.

K á d á r István:
Mi lehet az oka? Nem két forintról van szó.

T a l a b é r Márta:
Nem  mi  vagyunk  az  egyetlenek,  akik  várunk  a  pénzre,  ez  nem  várpalotai
sajátosság.  Azért  levélben  kerestük  meg  Őket,  mert  ez  a  hivatalos  út.  Egy
telefonbeszélgetést  nem tudunk bejátszani.

K á d á r István:
Ezt  értem,  de  utána  lehetne  érdeklődni,  hogy átvették-e  a  levelet.  Lehet,  hogy
át sem vették.

T a l a b é r Márta:
Itt  van az átvett  levélről  a tértivevény.  

K á d á r István:
Értem.
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D e á k Istvánné:
Ha  jól  emlékszem,  ennél  a  döntésnél  én  akkoriban  tartózkodtam,  pontosan
azért,  mert  nem  láttam  garanciát  arra,  hogy  az  átutalás  december  31-ig
megtörténik.  Az  egy  dolog,  hogy  elnyert  pályázat  van,  de  nem  volt  előttünk
olyan  levél,  vagy  elkötelezettség,  hogy  az  elnyert  pályázat  összege  ekkorra
meg  fog  érkezni.  Ezt  csak  mondták,  meg  hitegették,  jóhiszeműen  gondolták
úgy,  hogy  kifizetésre  kerül.  Kellemetlen  ez  az  egész,  mert  a  felújítások
megtörténtek,  a  számlák ki  lettek  fizetve.  Egyetértek  a  Pénzügyi  Bizottságnak
a  döntésével,  hogy amennyiben  a  pénz  nem érkezik  meg  úgy  vonjuk  le  a  jövő
évi  támogatásból.  De  ha  nem kapja  meg  a  Sportkör  ezt  a  pénzt,  és  a  jövő  évi
támogatásukból  levonjuk,  akkor  nagyon  nehéz  helyzetbe  fognak  kerülni.  Ez
jelentős  összeg.  Hivatkozhatnak  mindenre,  elmehetnek  bíróságra,  de  mire
ebből nekik pénzük lesz, lehet,  hogy megint az önkormányzatnak a segítségére
lesz  szükségük.  Ezzel,  hogy  meghosszabbítjuk  a  határidőt  egyetértek,  meg  a
Pénzügyi  Bizottság  kiegészítésével  is,  de  egyáltalán  nem  látom  biztosítva
ennek  a  pénznek  a  megérkezését  még  akkor  sem,  ha  ez  egyébként  egy  elnyert
pályázat.  Számtalanszor  van  úgy,  hogy  az  elnyert  pályázatok  összegét  a
kifizető  ilyen-olyan-amolyan  dolgokra  hivatkozással  csökkenti.  Még  ez  is
benne  van  a  pakliban.  Még  uniós  pályázatoknál  is  számtalanszor  előfordul,
hogy a  végén bizonyos  benyújtott  számlákat  nem fogad el,  tehát  a  pályázónak
ez rizikója.

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Pénzügyi  Bizottság  ülésén  azért  gondoltuk,  hogy  ezt  a  kiegészítést
megtesszük,  mert  valóban  kétséges,  hogy  ez  a  pénz  megérkezik-e  vagy  sem.
Mivel  nincs  olyan  helyzetben  az  Önkormányzat,  hogy  erről  a  bevételről
lemondjon  –  az  idei  évi  költségvetésben   is  terveztük  – azért  gondoltuk,  hogy
a jövő évi támogatás terhére visszahozzuk ezt az összeget,  bár az is  problémás
helyzetet  teremtene,  hiszen  ha  nem  kapnak  támogatást,  ellehetetlenül  a
Szakosztály.  Bízunk  benne,  hogy  erre  nem  kerül  sor.  A  Pénzügyi  Bizottság
ülésén  Jegyző  Asszony  elmondta,  hogy  komoly  garanciák  vannak  a
megállapodásban,  készfizető  kezesség  a  vezetők  részéről  is  többek  között.
Reméljük,  megérkezik az összeg.

D r. J u h á s z Attila:
Úgy emlékezem,  hogy ez  a  módosítás  nem első  alkalommal  van előttünk,  volt
már korábbi módosítás.

T a l a b é r Márta:
Nem volt előttünk még, most van először. A kérelmet  tárgyaltuk.

D r. J u h á s z Attila:
Az  volt  korábban  a  sportolók  kérése,  hogy  történjen  meg  most,  2012.
december  végére a  visszafizetés  módosítása,  ekkor  volt  egy olyan kiegészítés,
amit  mi  kértünk:  az  Önkormányzatból,  a  hivatal  állományából  valaki  tekintse
át a teljes pályázattal  kapcsolatos dokumentációt  és az elszámolásokat.  

T a l a b é r Márta:
Dobos  Adrienn  Pénzügyi  Irodavezető  Asszony  rendszeresen  részt  vesz  a
Bányász  elnökségi  ülésein.  Megtörtént  az  áttekintés,  illetve  holnapután
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jelentős  változás  fog  történni  a  Bányász  életében,  mert  Közgyűlés  lesz,  és
teljesen  megújul  a  Várpalotai  Bányász  vezetése.  Ennek  kapcsán  az
Egyesületen  belül  is  átnézték  az  elmúlt  két  év  teljes  könyvelését,  de  erről
Dobos Adrienn részletesen be tud számolni.

D o b o s       Adrienn:
Tisztelt  Képviselő-testület!  Dr.  Juhász  Attila  Képviselő  úr  kérdésére
válaszolnám,  amikor  a  Megállapodás  megszületett,  annak  volt  feltétele,  hogy
bekerüljek  a  Bányász  elnökségi  tagságába.  Nagyon  sokáig  kértük  az
elszámolást,  ezt  a  hét  elején  olyan  formában  meg  is  kaptam,  hogy  egy
főkönyvi  kivonaton  áttekinthettem.  A  számlák  az  irodában  állnak
rendelkezésre,  de  ezt  bővebben át  kell  nézni  még a  közgyűlésig,  azért,  hogy a
régi  tagokat  le  lehessen  mondatni  és  a  felelősséget  később  is  tudják  vállalni,
azért,  amit  korábban aláírtak.  Mindenképpen alaposan át  kell  tanulmányozni  a
főkönyvet és a mérleget.

D e á k Istvánné:
Dr.  Juhász  Attila  felvetésére  reagálnék.  Igaza  van  némileg,  mert  tárgyaltunk
már  erről  a  pályázatról.  Ha  jól  emlékszem,  olyan  értelemben,  hogy  más
munkálatok  is  bekerültek,  az  önrészhez  kellett  nekünk  pluszpénzt  biztosítani.
Szerintem  erre  emlékszik  Képviselő  úr.  Akkor  is  probléma  volt,  hogy  olyat
vállaltak  fel  pluszban,  ami  a  pályázatban  nem  szerepelt.  Lehet,  hogy
építészeti  vagy műszaki  szempontból  szükséges  volt,  ezt  senki  nem vitatja,  de
ha  valami  olyan  pluszfeladatot  végzünk  a  pályázatban,  akkor  annak  a
költségeit  a pályázónak kell  vállalnia.  

T a l a b é r Márta:
Van valakinek további kérdése?
Hozzászólása?

D r. J u h á s z Attila:
Akkor  jól  emlékeztem,  hogy  valakit  delegáltunk  a  Sportkörbe,  mert
célszerűnek  éreztük  a  gazdálkodását  áttekinteni.  Ezen  a  ponton  sajnos  az
jutott  eszembe,  ami  egypár  évvel  ezelőtt  sokszor  szerepelt  testületi  ülésen,
egy  kérés,  aminek  mindig  megpróbáltunk  eleget  tenni:  elég  annyit  mondani,
Magyar Motorkerékpár Kft.

T a l a b é r Márta:
Megkérném  Képviselő  urat,  fejtse  ki  ezt  bővebben.  Azért  erre  a  szintre  ne
menjünk  le,  ne  vonjunk  párhuzamot  a  Várpalotai  Bányász  és  a  Magyar
Motorkerékpár Kft. között.  Ennél tartsuk őket jóval többre.

D r. J u h á s z Attila:
Ebben  az  esetben,  ami  előttünk  fekszik,  azt  gondolom,  célszerűen  nem
tehetünk  mást,  mint  ezt  a  javaslatot  támogatni  fogjuk  ezzel  a  határidővel
összefüggésben.  Ugyanakkor  azt  érzem,  semmi  biztosítékunk  nincs  arra,  hogy
ezt a 21.130.827,- Ft-ot valaha is látni fogjuk.
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T a l a b é r Márta:
Továbbra  is  bízom benne,  hogy  vissza  fog  érkezni,  és  remélem,  akkor  többen
felül  fogják  bírálni  a  mostani  álláspontjukat.  Picivel  több  jóindulatot
szeretnék kérni,  különösen azért,  mert  ebből az összegből jelentős  fejlesztések
valósultak  meg  a  Sportcsarnokban,  amik  egyébként  annak  olcsóbb  és
hatékonyabb működtetését  is  elősegítik,  illetve  a  csarnok jobb kihasználtságát
biztosítják.  Végre  jó  szívvel  lehet  meghívni  különböző együtteseket,  lehetnek
sportolók,  egyéb  fellépők.  Már  nem  kell  szégyenkeznünk  olyan  mértékben,
mint korábban a körülmények miatt.  
Szavazzunk a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatáról!

A Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  5  tartózkodás  mellett  nem  fogadta  el
a javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Szavazzunk a határozati  javaslatról!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: 

252/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.) Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Bányász  Sportkör  kérelmét  elfogadja  és  a  részére  nyújtott  21.130.827,-
Ft  visszatérítendő  támogatás  visszafizetési  határidejét  legkésőbb 2013.
március  31.  napjára  módosítja,  azzal  a  feltétellel,  hogy  amennyiben  az
Magyar  Kézilabda  Szövetség  által  utalt  pályázati  összeg  a  Sportkör
számlájára  megérkezik,  abban  az  esetben  a  támogatást  az  utalás
megérkezésétől számított  legkésőbb 3 napon belül fizesse vissza.

2.) Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felhatalmazza
Talabér  Márta  polgármestert  és  Máténé  dr.  Ignácz  Anita  jegyzőt  a
támogatási  megállapodás módosításának aláírására.

Határidő:   2012. december 20.
Felelős:   Talabér Márta polgármester

Máténé dr. Ignácz Anita jegyző
Végrehajtásban közreműködik  : Pénzügyi irodavezető

16) Együttműködés az önkéntesség terén az Örömhír Alapítvánnyal (223.)

T a l a b é r Márta:
Kérném a bizottsági  állásfoglalásokat!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
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D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek javaslatot.
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki az együttműködést támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

253/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  Önkormányzat
fenntartásában  működő  intézmények  bevonásával,  azok  önkéntes  fogadó
szervezetté  válásának  az  elősegítése,  illetve  a  városban  önkéntes
tevékenységet  végezni  kívánók  lehetőségeinek  a  bővítése  érdekében,  az
önkéntesség  terén  együtt  kíván  működni  a  várpalotai  székhelyű  Örömhír
Alapítvánnyal.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  város  polgármesterét  a  határozat
mellékletét  képező együttműködési  megállapodás aláírására.

Határidő:  azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

17)  A  Várpalota  Munkácsy  Mihály  utca  és  a  Tési  út  sarkán  kialakított
önkormányzati tulajdonú ingatlanok értékesítése (230.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a bizottságok állásfoglalását!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  4  igen  szavazattal  a  határozati  javaslat  A)  változatát
javasolja  elfogadásra  a  Képviselő-testületnek,  az  előkészítő  alábbi  szóbeli
kiegészítésével:
„…
A  licit  feltételeit  a  nemzeti  vagyon  értékesítésére  vonatkozó  Versenyeztetési
szabályzat  alapján  –  Várpalota  Város  Önkormányzata  vagyonáról  és  a
vagyonnal  való  gazdálkodás  szabályairól  szóló  42/1997.  (XI.  05.)
önkormányzati  rendelet  4.  számú  melléklete  szerint  –  kell  meghatározni  és
közzétenni.
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A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  pályázati  kiírás  fenti
feltételei  mellett  történő  előkészítésére,  közzétételére,  a  pályázati  eljárás
lefolytatására,  adásvételi  szerződések  megkötésére,  azok  a  Magyar  Állam
részére való megküldésére.”

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslat  „A”  változatát  5  igen  szavazattal
elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  előkészítő  alábbi  szóbeli
kiegészítésével:
„…
 A  licit  feltételeit  a  nemzeti  vagyon  értékesítésére  vonatkozó  Versenyeztetési
szabályzat  alapján  –  Várpalota  Város  Önkormányzata  vagyonáról  és  a
vagyonnal  való  gazdálkodás  szabályairól  szóló  42/1997.  (XI.05.)
önkormányzati  rendelet  4.  számú  melléklete  szerint  –  kell  meghatározni  és
közzétenni.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  pályázati  kiírás  fenti
feltételei  mellett  történő  előkészítésére,  közzétételére,  a  pályázati  eljárás
lefolytatására,  adásvételi  szerződések  megkötésére,  azok  a  Magyar  Állam
részére való megküldésére.”

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése?

K a t  o n a Csaba  :
Egy  jogi  vonatkozású  kérdésem  lenne.  Úgy  tudom,  licit  esetében  lefelé  is
lehet  menni az árról.  Akkor ezt is  tisztázzuk szerintem ebben az esetben, hogy
mikor függeszti  fel a licitálást  a tulajdonos.

D e á k Istvánné:
Azt  kérdezném,  miért  szűkítjük  a  kört  arra,  hogy  az  első  lakáshoz  jutók?
Lehet,  hogy több családon tudnánk segíteni,  ha valaki  nem első lakáshoz jutó,
de  családi  házat  szeretne  építeni,  és  esetleg  az  a  lakás,  amiben  most  lakik,
olyan  valakihez  tudna  eljutni,  aki  esetleg  nem  tud  építeni  családi  házat,  de
egy  ilyen  lakást  meg  tud  vásárolni.  Nem látom  ennek  igazán  okát.  Azt  látom,
hogy az 5.000,- Ft/m²-t  lecsökkentjük 3.000,- Ft/m²-re,  ezért  gondoljuk ezeket
a  szociális  megkötéseket,  de  nem biztos,  hogy  jó  leszűkíteni  a  lehetőséget  az
első  lakáshoz  jutókra.  40  éves  korára  valaki,  aki  tud,  lakást  építeni,  az
valamilyen lakással rendelkezik.  Miért tesszük bele ezt a szűkítő lehetőséget?

T a l a b é r Márta:
Az előkészítésben részt vevő Képviselő úrnak megadom a szót.

K á d á r István:
A mostani  anyagban nincs  az  első lakáshoz jutási  szűkítés.  Fel  van  sorolva  az
előterjesztésben,  hogy  milyen  feltételeket  vettünk  ki.  Egy  dolog  maradt
benne,  az,  hogy  5  éven  belül  használatba  vételi  engedéllyel  kell  rendelkezni.
Pontosan  azon  megfontolásból  vettük  ki  a  szűkítéseket,  amelyeket  Képviselő
Asszony mondott.  Az árra  vonatkozóan lehet,  hogy törvényi  segítséget  fogunk
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kérni.  Úgy gondolom, hogy a megállapított  3.000,-  Ft/m² ár,  a  mostani  a  piaci
árak  alatt  van  egy  picivel.  Nem  kellene  ezen  ár  alá  menni,  nem  tudom,  ezt
hogyan lehetne  megfogalmazni,  hogy lefele  ne lehessen licitálni.  A környéken
ezek  nagyon  kedvező  áron  szerepelnek,  ugyanis  közművesített  telkekről  van
szó.  Az  E.ON  felé  hozzájárulást  kell  majd  fizetni  annak,  aki  ebből  a  telekből
vásárol,  ennek  összege  144.000,-  Ft.  Érdeklődő  nem  volt  az  előző
előterjesztés  alapján,  ezért  történt  az  újbóli  előterjesztés.  Azt  javasolnám,  az
ár  maradjon,  és  próbáljuk  megfogalmazni,  hogy  lefelé  ne  lehessen  licitálni.
Ha  valakinek  építkezési  szándéka  van,  akkor  ezen  az  áron  megéri  itt
Várpalotán megvásárolni  ezeket a telkeket.  

T a l a b é r Márta:
Megadom a szót Jegyző Asszonynak. 

M á t  é n é dr. Ignácz Anita:
Véleményem  szerint  nem szükséges  ezt  a  rendelkezést  beleépíteni  a  pályázati
felhívásba,  tekintettel  arra,  hogy  a  vagyonrendelet  abból  indul  ki,  hogy  az
értékbecslést  el  kell  készíteni,  ezt  követően  az  értékbecslő  által  megállapított
ár  alatt  nem  értékesíthető.  Szerződést  kötni  a  legjobb  ajánlattevő  későbbi
vevővel  lehet.  Ez egyértelműen kizárja,  hogy lefelé  menjen valaki.  Nyilván az
alapárat  kell  úgy  meghatározni,  hogy  reális  legyen.  Ha  annál  valaki  jobbat
tesz,  akkor az ajánlati  kötöttség elve alapján az Önkormányzat is köteles azzal
a szerződést megkötni.   

T a l a b é r Márta:
Vélemény?
Hozzászólás? (Nem volt.)
A módosítással kiegészítve,  aki az „A” határozati  javaslatot  támogatja,  kérem,
szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

254/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  67/2012.  (IV.26.)
határozatát  visszavonja,  ezzel  egyidejűleg  a  7/2011.  (II.03.)  képviselő
testületi  határozatának 2.) pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:

„2.)  A  Képviselő-testület  a  Munkácsy  Mihály  utcában  és  a  Tési  úton
kialakított,  eddig  nem  értékesített  önkormányzati  ingatlanokat  3.000
Ft/m 2+ÁFA  induló  áron  versenyeztetés  útján  értékesíti  azzal,  hogy  a  vevők
vállalják,  hogy  a  felépült  házra  5  éven  belül  jogerős  használatba  vételi
engedéllyel rendelkeznek.

A licit  feltételeit  a  nemzeti  vagyon  értékesítésére  vonatkozó  Versenyeztetési
szabályzat  alapján  –  Várpalota  Város  Önkormányzata  vagyonáról  és  a
vagyonnal  való  gazdálkodás  szabályairól  szóló  42/1997.  (XI.  05.)
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önkormányzati  rendelet  4.  melléklete  szerint  –  kell  meghatározni  és
közzétenni.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  pályázati  kiírás  fenti
feltételei  mellett  történő  előkészítésére,  közzétételére,  a  pályázati  eljárás
lefolytatására,  adásvételi  szerződések  megkötésére,  azok  a  Magyar  Állam
részére való megküldésére.”

Határidő:   a pályázati  kiírás közzétételére 2013. január 31.
Felelős:   Talabér Márta polgármester 
Végrehajtásban közreműködik:

Horváthné dr. Csősz Zsófia vagyongazdálkodási ügyintéző

T a l a b é r Márta:
Szünetet  rendelek el.

(Szünet:  10,50-11.15 óráig) 

18)  Hozzájárulás  a  Munkaerő-piaci  Alap  Közfoglalkoztatás  kiadása  2012.
évi  előirányzatának  terhére  indított  Startmunka-programban  való
részvételhez (239.)

T a l a b é r Márta:
Kérném a bizottságok állásfoglalását!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  4  igen  szavazattal  a  határozat- tervezet  „A”  változatát
javasolja  elfogadásra a Képviselő-testületnek.

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslat  „A”  változatát  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslat  „A”  változatát  3  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
Kifejezte  a  bizottság  azt  az  álláspontját,  örül,  hogy  ilyen  pályázati  lehetőség
megnyílik,  és ebben aktívan részt vesz Várpalota is. 

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek javaslatot.
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslat  „A” változatát  támogatja,  kérem, szavazzon!
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A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

255/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  támogatja  Várpalota
Város  Önkormányzata  részvételét  a  Munkaerő-piaci  Alap  Közfoglalkoztatás
kiadásai  2012.  évi  előirányzatának  terhére  indított  Startmunka-programban  –
mely pályázat  100%-ban államilag finanszírozott,  önerőt nem igényel.  

Felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  pályázat  benyújtásához  szükséges
dokumentumokat,  nyilatkozatokat  aláírja  és a pályázatot  benyújtsa.

Határidő:  azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtás előkészítésében részt vesz: 

Katona Csaba alpolgármester
Nagy György irodavezető 
Kurta Károly foglalkoztatási  és műszaki referens

19) Villamos energia kereskedelmi szerződések megkötése (241.)

T a l a b é r Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek javaslatot.
Aki támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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256/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
polgármestert,  hogy  a  2013.  évi  intézményi  és  közvilágítási  villamos  energia
beszerzésben  nyertes  ajánlattevőkkel  az  előterjesztés  mellékletét  képező
villamos energia kereskedelmi szerződéseket kösse meg.

Határidő:   a szerződések megkötésére 2012. december 31.
Felelős:    Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik: 

Borbás Tamás közlekedésigazgatási  és energiaügyi ügyintéző

20)  A  köztisztviselők  2013.  évi  teljesítménykövetelményeinek  alapját
képező célok meghatározása (234.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Javaslatot teszek a vita nélküli  döntéshozatalra.
Aki ezt támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

257/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  köztisztviselők
teljesítmény-értékelésének  alapját  képező  feladatok  meghatározásáról  szóló
tájékoztatást  elfogadja.  

2.)  A Képviselő-testület  elhatározza  a  köztisztviselők  teljesítményértékelését
képező  célokról  szóló  55/2010.  (XII.20.)  önkormányzati  rendelet
felülvizsgálatát.

Határidő:   2013. április  havi testületi  ülés
Felelős:   Máténé dr. Ignácz Anita jegyző
Végrehajtásban közreműködik: 

György Beáta személyzeti  és szakoktatási  szakreferens
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21)  Várpalota  Város  Önkormányzata  és  a  Veszprém  Megyei  Rendőr-
főkapitányság között kötendő adományozási megállapodás (222.)

T a l a b é r Márta:
Kérem a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

D r. J u h á s z Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Javaslatot teszek a vita nélküli  döntéshozatalra.
Aki ezt támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a határozati  javaslatot támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

258/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
Polgármestert  a  Várpalota  Város  Önkormányzata  és  a  Veszprém  Megyei
Rendőr-főkapitányság  között,  1  db  SONY  Cyber-Shot  DSL-S5000  típusú
digitális  fényképezőgép  átadása  tárgyában  kötendő  –  a  határozat  mellékletét
képező - Megállapodás aláírására.  

Határidő:         azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik  : Bérczes Beáta jogi előadó

22) A Szindbád Nonprofit  Kft.  2013. évi munkaterve (231.)

T a l a b é r Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria      :
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a Csaba  :
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  4  igen
szavazattal,  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  alábbi
kiegészítésekkel:  

- A  közművelődési  munkaterv  táblázata  tartalmazzon  két  további
oszlopot:  Rendezvény célja,  Rendező neve

36



- A korábban,  önszerveződő  közösségek  által,  határidőben  leadott  inotai
programokkal egészüljön ki a közművelődési  munkaterv

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Véleménye?
Hozzászólása? (Nem volt.)
Aki elfogadja a munkatervet,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

259/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Szindbád  Kulturális  és
Szolgáltató Kiemelten Közhasznú Nonprofit Kft. 2013. évi munkatervét.

e l f  o g a d j a .

Határidő:   döntés megküldésére: azonnal
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

23) Városi Televízió Várpalota 2012. üzleti  évről szóló záró beszámolója
(246.)

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Véleménye?
Hozzászólása? (Nem volt.)
Aki elfogadja a beszámolót,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: 

260/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Városi  Televízió
Várpalota  (8100  Várpalota,  Erdődy  P.  T.  u.  19.)  2012.  üzleti  évről  szóló  záró
egyszerűsített  éves beszámolóját

e l f o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó
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24) Határidő módosítási  kérelem (Ifjúsági koncepció) (226.)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges a vita nélküli  döntéshozatal.  Aki elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

261/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  289/2011.  (XII.15.)
képviselő-testületi  határozatban  meghatározott  előterjesztés  -  a  Várpalotai
Ifjúsági  Koncepció  -  benyújtásának  határidejét  a  2013.  június  havi  képviselő-
testületi  ülésre módosítja.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik  :  

Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

25)  Az  Ápoló  Otthon  pénzügyi  beszámolójának  elkészítésére  vonatkozó
határidő módosítási kérelem (225.)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges a vita nélküli  döntéshozatal.  Aki elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!
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A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

262/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 273/2011. (XII.15.) képviselő-testületi
határozat 5. pontjában szereplő, az Ápoló Otthon bevételeinek és kiadásainak alakulásáról,
valamint az intézmény működéséről szóló beszámoló elkészítésének határidejét 2013. május
havi testületi ülésre módosítja.

Határidő: a határozat megküldésére: azonnal
Felelős: Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik: 

Béndek Alexandra egészségügyi, szociális, esélyegyenlőségi és sport referens

26)  Magyar  Vöröskereszt  Várpalota  Térségi  Összevont  Szociális
Intézmény statisztikai tájékoztatójának elfogadása (236.)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  tájékoztatót  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges a vita nélküli  döntéshozatal.  Aki elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

263/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  a  Magyar  Vöröskereszt
Várpalota Térségi Összevont Szociális Intézménye által elkészített, 2011. január 01. – 2012.
szeptember 30. időszakra vonatkozó statisztikai összefoglalót.

Határidő: a határozat megküldésére: azonnal
Felelős: Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik: 

Béndek Alexandra egészségügyi, szociális, esélyegyenlőségi és sport referens
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27) Beszámoló a polgármesteri Hivatal 2012. évi tevékenységéről (244.)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r  István:
A Gazdasági Bizottság a beszámolót  4 igen szavazattal  elfogadásra javasolja  a
Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  4  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges a vita nélküli  döntéshozatal.  Aki elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

264/2012. (XII.13.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Polgármesteri  Hivatal
2012. évi tevékenységéről szóló beszámolót

e l f o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Máténé dr. Ignácz Anita jegyző
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Vegyes ügyek keretében kíván valaki szólni?

40



1.)
K a t  o n a  Csaba:
Elfogadtuk  az  áramvásárlásra  vonatkozó  közbeszerzésnek  az  eredményét,
azonban  van  egy  olyan  eleme  a  közvilágítással  kapcsolatos  feladatellátásnak,
ami  ezt  a  díjat  nem  tartalmazza,  ez  az  aktív  eszközök  karbantartási  díja.  Az
elmúlt  két  évben  az  önkormányzat,  amikor  a  szerződését  megkötötte,  akkor
egy  olyan megállapodást  kötött  a  céggel,  akitől  a  villamos  áramot  vásároltuk,
hogy  ő  a  hálózat  tulajdonosával  minden  egyéb  költséget  elszámol,  az
önkormányzat  egy  számlát  fog  kapni  külön  a  villamos  áramról  és  külön  a
hálózathasználati  és  egyéb  díjakról.  Kiderült  ez  év  vége  felé,  hogy  valójában
ezek  a  díjak  nem  tartalmazzák  az  aktív  eszközök  karbantartási  díját.  Elindult
egy egyeztetés  az érintett  szolgáltatóval,  aminek az lett  a végeredménye,  hogy
ezt  a  két  éves  ciklust  egyelőre  úgy  letudta  az  önkormányzat,  hogy  erre  külön
szerződése  nem  volt,  és  költség  sem  terhelte  az  önkormányzatot,  viszont  a
következő  évre  –  egy  éves  vásárlási  időszakunk  van  -,  már  nem  fogjuk  tudni
megúszni,  mindenképpen  le  kell  folytatni  azokat  a  tárgyalásokat,  amik  a
karbantartásra  vonatkoznak,  tehát  valószínűleg  plusz  költségként  fog
jelentkezni  a következő évben. 

2.)
K á d á r  István:
Tisztelt  Polgármester Asszony! Tisztelt  Képviselő-testület!
Egy  jó  hírt  szeretnék  megosztani,  illetve  beszámolni  róla.  Ezúton  is
köszönetünket  szeretném  kifejezni  a  Magyar  Pünkösdi  Egyház  Várpalotai
Gyülekezetének,  pásztorának.  Bálint  Gyula,  illetve  Réman  Angéla
szervezésében  Várpalotára  Franciaországból  egy  nagy  értékű  adomány
érkezett.  Elsősorban  a  helyi  intézmények  között  próbáltuk  felosztani,  illetve
kiosztani az adományokat.  Összegszerűen nem lett  összeszámolva,  de közel 10
millió  forint  értékű  adományról  van  szó.  Szeretném  felsorolni  azokat  az
intézményeket,  illetve  szervezeteket  amelyek  részesültek  az  adományokból.
Az  Országos  Mentőszolgálat  várpalotai  kirendeltségének  képviselője
Meszlényi  Norbert  vette  át  a  kettő  darab  működőképes  defibrillátort  –  ami
összességében  több  millió  forintot  jelent  -.  A  Mozgássérültek  Egyesülete
kapott  az  adományból.  Volt  egy  magánszemély,  egy  mentőtiszt  feleség,
családanya,  akinek  a  férje  otthoni  ápolásra  szorul,  mert  agydaganattal
műtötték  a  férjét,  megkeresett  minket,  és  sikerült  elektromos  kórházi  ágyat,
lepedőt,  derékaljat,  műanyag  lepedőt,  gumilepedőt,  ágykeretet,  kerekesszéket
és  egy  ágyasztalt  a  részére  átadni,  ami  a  férje  otthoni  ápolását  megkönnyíti.
Az ő kérésére  nem mondanám a nevét.  A Vöröskereszt  és  a  Hajléktalan  Szálló
kapott  az  adományból,  a  Fekete  Gyémánt  Idősek  Klubja,  a  Fogyatékosok
Napközi  Otthona,  az  Ápoló  Otthon  elég  nagy  részt  tudott  kiválogatni,  és  a
Peremartoni  Idősek  Otthona  is  jelentős  mértékben  részesülhetett  az
adományból.  Tegnap  voltunk  ott  a  helyi  tv-vel  riportot  készíteni,  régi
heverőket  tudnak  kicserélni  olyan  ágyakra,  amik  az  ápolást  nagyon-nagyon
megkönnyítik.  Még  mindig  maradt  az  adományból,  tegnap  vettem  fel  a
kapcsolatot  a  Veszprém  Megyei  Kórház  titkárságvezetőjével,  várom  az  e-
mailt,  hogy  mikor  tudnak  érte  jönni,  és  a  maradék  adományt  –  egy
kisteherautónyi  különböző  ápolási  felszerelések,  kötöző,  géz,  tamponok,
orvosi  műtő  segédeszközök,  műtő  ruházatok,  gyógyszeradagoló,  és  sok  dolog,
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amit  nem  tudunk,  mire  való,  nyílván  ők  tudják  hasznosítani  –  elvinni.  Az
adományban  érkeztek  maszkok,  lepedők,  felnőtt  pelenkák,  gumikesztyűk,
takarók,  éjjeli  szekrények,  8  db  kerekes  szék,  járókeretek,  defibrillátor,
rengeteg  kötszer,  elsősegélynyújtási  eszközök,  kettő  darab  számítógép.  Az
egyiket  a  Peremartoni  Idősek  Otthona  kapja  meg.  Ezek  a  gépek  használtak,
csak  irodai  alkalmazásra  lehet  felhasználni.  A  defibrillátor,  az  ágyak,  a
kerekes  székek,  a  bútorok,  valamint  a  járókeretek  kivételével  az  összes  többi
adomány  új,  originál,  eredeti  csomagolásban  volt  bedobozolva,  amelyet  nagy
örömmel  vettek  át  az  intézmények,  amelyek  év  végi  beszerzés  előtt  álltak,
kifejezték  köszönetüket  és  örömüket,  hogy  sokat  sikerült  megspórolniuk.
Ezúton  is  szeretném  megköszöni  Bálint  Gyulának  az  adományt.  Mondta,  a
későbbiekben  is  fog  igyekezni,  hogy  a  városnak  tudjon  juttatni  hasonló
jellegű  adományokat.  Nem  csak  az  adomány  összegyűjtését  vállalták  fel,
hanem  a  leszáll ítását  is,  ami  350  ezer  Ft  volt,  ezáltal  is  támogatták  a  várost,
illetve a városban működő intézményeket.  Köszönöm szépen!

T a l a b é r  Márta:
Mi  is  köszönjük  ezúton  is  a  gyülekezetnek,  Bálint  Gyulának  és  Önnek  is
képviselő úr a koordinálást.
Valószínűséggel  kell  még  egy  rendkívüli  testületi  ülést  tartani  a  jövő  héten.
Akivel esetleg nem találkozom, annak áldott,  békés karácsonyt kívánok! 
Köszönöm a mai munkát,  az ülést 11,30 órakor bezárom.

K.m.f.

Talabér Márta   Máténé dr.  Ignácz Anita
 polgármester  jegyző
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